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Eladó Családi ház, 95 m2, 3 200 m2 telek, Ötvöskónyi
23 900 000 Ft ( ~60 497 € )

Ötvöskónyiban eladó egy szép állapotú parasztház!

Adatlap sorszáma: #696900141

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1960

Kilátás: Udvari

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: II

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó egy retró hangulatú parasztház Ötvöskónyi egyik nyugodt utcájában!

Olyan személyeknek ajánlom, akik szeretik a falusi környezetet, szeretnének

szabadidejükben gazdálkodni, állatokat tartani, és kikapcsolódni a friss levegőn.

Az ingatlan minden része gyerekkorunkat idézi a maga stílusával és

berendezésével. Akik falun nőttek fel, mindig emlékezni fognak az istálló

jellegzetességeire, a szántóföldekre, és a szabadság érzésére. Mind ez az Öné

lehet ismét! Ha kiszakadna a hétköznapok forgatagából és vidéken szeretne

üdülni, visszatérni a gyökerekhez, akkor a legjobb helyen jár! Az ingatlan jó

állapotnak örvend, tiszta és rendezett, nem vizes, nem dohos. Nyílászárói

korhűek, fából készültek. Az elektromos hálózat korábban fel lett újítva, és

bővítve is lett 3 fázisra. A tetőszerkezete is volt javítva. A fűtésről

gázkonvektorok gondoskodnak, de fatüzelésre is van lehetőség. Az udvaron

található egy istálló is, melynek az utolsó szekciója garázs funkciót is ellát.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ein Retro-Bauernhaus zum Verkauf in einer ruhigen Straße von Ötvöskónyi!

Ich empfehle es Menschen, die die ländliche Umgebung lieben, die in ihrer

Freizeit Landwirtschaft betreiben, Tiere halten und sich an der frischen Luft

entspannen wollen. Jeder Teil des Anwesens erinnert mit seinem Stil und seiner

Einrichtung an unsere Kindheit. Wer auf dem Lande aufgewachsen ist, wird sich

immer an den Charakter der Scheune, die Felder und das Gefühl der Freiheit

erinnern. All das können Sie wieder haben! Wenn Sie der Hektik des Alltags

entfliehen und Urlaub auf dem Land machen wollen, zurück zu Ihren Wurzeln,

dann sind Sie bei uns genau richtig! Das Haus ist in einem guten Zustand,

sauber und ordentlich, nicht feucht, nicht muffig. Es hat historische

Holzfensterläden. Die Stromversorgung wurde bereits erneuert und auf 3 Phasen

erweitert. Der Dachstuhl wurde ebenfalls repariert. Geheizt wird mit

Gaskonvektoren, aber auch Holzfeuerung ist möglich. Auf dem Hof befindet sich

auch ein Stall, dessen letzter Teil auch als Garage dient.

Diese Immobilie ist großartig, nicht wahr? Für weitere Informationen und um

einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen oder

verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Hausverwalter! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete Angebot auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

A retro farmhouse for sale in a quiet street of Ötvöskónyi!

I recommend it to people who love the rural environment, who want to farm in

their free time, keep animals and relax in the fresh air. Every part of the

property is reminiscent of our childhood with its style and furnishings. Those who

grew up in the countryside will always remember the character of the barn, the

fields and the feeling of freedom. All this can be yours again! If you want to get

away from the hustle and bustle of everyday life and holiday in the countryside,

back to your roots, you've come to the right place! The property is in good

condition, clean and tidy, not wet, not musty. It has period wooden shutters. The

electricity has been previously upgraded and has been extended to 3 phases.

The roof structure has also been repaired. The heating is provided by gas

convectors, but wood-burning is also possible. In the courtyard there is also a

stable, the last section of which also serves as a garage.

This property is great, isn't it? For more information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


